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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 08. apríla 2025 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Kopják Angelika, PaedDr. Héder Ágnes, Grassl 

Ferdinand, Mgr. Laboda Róbert, Vörös Mária 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Szabó Csilla, Ing. Vetter Ján, Ing. Fabóová 

Mária 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: Mgr. Gajdáč Ondrej – viceprimátor, Mgr. Mónika Nagy Telkesi – vedúca Majetkovo-

právneho odboru, Ing. Imrich Tóth – vedúci Oddelenia evidencie obyvateľstva a adries, 
PaedDr. Kováč Klaudia – riaditeľka ZŠ s VJM Eötvösa, Ing. Mgr. Zoltán Finta – riaditeľ 
ZŠ M.Jókaiho, PaedDr. Mária Pálinkáš – riaditeľka ZŠ s VJM práce, Mgr. Stanislav 
Jiríček – riaditeľ ZŠ rozmarínová, Mgr.art. Alexander Barkóci – riaditeľ ZUŠ 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Žiadosti a návrhy na úseku kultúry 
D/ Rôzne 
D/ Záver 

 
 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie a 
ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, 
a komisia je uznášania schopná.  

Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ konštatoval, že vedúca Majetkovo-právneho odboru žiada 
doplniť program komisie o materiál TE-982/2025 Návrh VZN č.../2025 o určení názvu ul. v novej 
obytnej zóne mestská časť Hadovce. Navrhol uvedený materiál zaradiť do programu a 
prejednať hneď na začiatku rokovania komisie.  

Predsedníčka komisie dala hlasovať o schválení poradia programových bodov po 
doplnení. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
  

 
 
 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-943/2025 
Hodnotenie výsledku hospodárenia škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Komárno za rok 2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál obsahuje hospodárenie 
škôl a školských zariadení za rok 2024, účtovnú uzávierku, ako aj rozpis neuhradených 
záväzkov k 31.12.2024. Ďalej uviedol, že rozpočtové hospodárenie škôl a školských zariadení 
za rok 2024 bol vyrovnaný, niektoré subjekty vykázali pohľadávky resp. záväzky, avšak tie sú s 
januárovou splatnosťou, ktoré boli presunuté do roku 2025 a už boli vysporiadané. Konštatoval, 
že hospodárenie škôl a školských zariadení za rok 2024 bol v poriadku. Ďalej konštatoval, že 



materiál obsahuje sedem návrhov na uznesenie, za každú právnu subjektivitu zvlášť. Navrhol, 
aby komisia hlasovala o všetkých predložených návrhov spoločne. 
 
Komisia odporúčala schváliť všetky návrhy na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
TE-947/2025 
Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa do jednotlivých rád škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Komárno 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že v zmysle zákona o štátnej správe v 
školstve a školskej samospráve funkčné obdobie orgánov školskej samosprávy je štvorročné. 
Ďalej uviedol, že členstvo uplynutím funkčného obdobia orgánu zaniká, preto MsÚ predkladá 
návrh na delegovanie zástupcov mestského zastupiteľstva do školských rád, ktorým uplynulo 
štvorročné funkčné obdobie od ich ustanovujúceho zasadnutia. Konštatoval, že delegovaný 
zástupca zriaďovateľa v školskej rade nemusí byť poslancom MsZ. Ďalej konštatoval, že zmena 
je minimálna v porovnaní s predchádzajúcim stavom. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
C/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU KULTÚRY 
 
TE-966/2025 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že do stanoveného termínu boli 
predložené nasledovné návrhy: 

1. Poslanci MsZ v Komárne Zsolt Feszty a Péter Korpás pre Ing. Józsefa Eszenyiho 
2. MUDr. Zuzana Zaťková, pediater pre MUDr. Jozefa Gauliedera 
3. PaedDr. Mária Hronská,  pre MUDr. Vieru Lehotskú 
4. Riaditeľ Jókaiho divadla v Komárne Mgr.art Tamás Gál, maliar Tibor Kopócs a László 

Redeczký, vedúci obchodu hudobných nástrojov RELATO pre Árpáda Hanzséra 
5. Poslanec MsZ v Komárne Imre Andruskó pre Bonifáca Gidróa – in memoriam. 

Ďalej uviedol, že cena Pro Urbe sa môže udeliť ročne najviac dvom laureátom (žijúcim osobám) 
a jednej osobe – in memoriam. 
 
1. Komisia odporúčala schváliť udelenie ceny PRO URBE pre Ing. Józsefa Eszenyiho. 

Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
2. Komisia odporúčala schváliť udelenie ceny PRO URBE pre MUDr. Jozefa Gauliedera. 

Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 

3. Komisia hlasovaním nezaujala stanovisko k udeleniu ceny PRO URBE pre MUDr. Vieru 
Lehotskú. 
Pomer hlasovania: 1 : 0 : 5 
 

4. Komisia hlasovaním nezaujala stanovisko k udeleniu ceny PRO URBE pre Árpáda 
Hanzséra. 
Pomer hlasovania: 1 : 0 : 5 



5. Komisia odporúčala schváliť udelenie ceny PRO URBE – in memoriam pre Bonifáca Gidróa 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 

 
 
 
TE-967/2025 
Návrh na udelenie Ceny Mesta Hviezda Komárna 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že do stanoveného termínu predložili 
návrh na udelenie Ceny Mesta Hviezda Komárna – Komárom csillaga poslanci Csilla Szabó, 
MUDr. Attila Horváth, Dávid Kovács pre Henrich Boráros, Dávid Štumpf a Csaba Molnár. 
 
1. Komisia odporúčala schváliť návrh na udelenie Ceny Mesta Hviezda Komárna – Komárom 

csillaga pre Henricha Borárosa. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 

 
2. Komisia hlasovaním nezaujala stanovisko k udeleniu Ceny Mesta Hviezda Komárna – 

Komárom csillaga pre Dávida Štumpfa. 
Pomer hlasovania: 0 : 0 : 6 

 
3. Komisia hlasovaním nezaujala stanovisko k udeleniu Ceny Mesta Hviezda Komárna – 

Komárom csillaga pre Csabu Molnára. 
Pomer hlasovania: 0 : 0 : 6 

 
 
 
TE-968/2025 
Návrh na udelenie čestného občianstva mesta Komárno 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že návrh na udelenie čestného 
občianstva mesta Komárno predložil poslanec Dávid Kovács pre Tamása Priskina. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na udelenie čestného občianstva mesta Komárno pre 
Tamása Priskina. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
TE-973/2025 
Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie podľa VZN č. 12/2016 O. z. N.N.G. – Nádej Novej 
Generácie 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že na základe VZN č. 12/2016 
Občianske združenie N.N.G. - Nádej novej generácie žiada o pridelenie finančných prostriedkov 
na obnovu chránených hrobov – Jókay a jeho okolia v celkovej hodnote 2.600 €, z čoho 
požadovaná dotácia je vo výške 2.000 €. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie s finančnou dotáciou vo výške 2.000 eur. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 



TE-982/2025 
Návrh VZN č.../2025 o určení názvu ul. v novej obytnej zóne mestská časť Hadovce 
 
Ing. Imrich Tóth, vedúci Oddelenia evidencie obyvateľstva a adries predkladal materiál. Uviedol, 
že o.z. SOHO PARK Services v zmysle žiadosti zo dňa 7.4.2025 z úcty k významnej a úspešnej 
osobnosti komárňanského pôvodu žiada pomenovať ulicu ktorá sa nachádza v obytnej zóne 
SOHO Park na "ul. Reitman". Ďalej uviedol, že na základe metodického pokynu a v zmysle 
platnej legislatívy mestský úrad navrhuje určiť názov ulice "Reitmanová ulica - Reitman utca". 
Konštatoval, že návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli mesta a na webovom sídle mesta 
dňa 8.4.2025, t.j. najmenej 15 dní pred rokovaním mestského zastupiteľstva o návrhu 
nariadenia. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh VZN. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
D/ RÔZNE 
 
TE-941/2025 
Návrh na zriadenie pracovnej skupiny – názvy novovzniknutých ulíc a iných verejných 
priestranstiev v meste Komárno 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že v prípade označovania ulíc a iných 
verejných priestranstiev je potrebné vychádzať najmä zo zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov,  Vyhlášky Ministerstva vnútra SR č. 31/2003 Z. z. ktorou 
sa ustanovujú podrobnosti o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev a o číslovaní 
stavieb v znení neskorších predpisov  a Metodického usmernenia Ministerstva kultúry SR pre 
obce týkajúce sa dodržiavania slovenskej spisovnej normy pri pomenúvaní ulíc a iných 
verejných priestranstiev. Ďalej uviedol, že aj v meste Komárno dochádza vzniku nových ulíc, 
pre ktoré je potrebné určiť názvy a z dôvodu predchádzania označovania ulíc a iných verejných 
priestranstiev, ktoré by boli v rozpore s platnými právnymi predpismi a stanovenou metodikou, 
sa navrhuje zriadenie pracovnej skupiny, ktorej úlohou by bolo vypracovanie zoznamu 
navrhovaných názvov novovzniknutých ulíc a iných verejných priestranstiev. Konštatoval, že na 
pracovnej porade už odzneli návrhy na nasledovné osoby: Orosz Örs, Keszegh, Margit, Tárnok 
Magdaléna, Kelemen István a Dénes Éva. Ďalej konštatoval, že úrad čaká ďalšie návrhy od 
členov komisie ako aj od riaditeľov ZŠ aj ZUŠ. 
Komisia navrhla zaradiť do pracovnej skupiny člena Komisie školstva a kultúry, Ágnesa Hédera. 
 
Komisia odporúčala prejednať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
TE-945/2025 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2025 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ide o účelovo určené finančné 
prostriedky v roku 2025, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať primátor mesta 
a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedol, že materiál 
obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie január až marec 2025. 
 



Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
E/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť v Komisii školstva a kultúry a 

vyhlásila zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 08.04.2025 
 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 


